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302 【我要歌頌我的救主】 

Listen to Midi 

 

(一) 我要歌頌我的救主，因祂 奇妙的大愛；在十架上祂曾受 苦，爲釋放我，祂受害。

唱，哦，唱我的救贖主，祂用寶血買了我，在十架上免我罪過，還清罪債，我得活。 

 

(二) 我要宣揚奇妙故事，我所 失去祂贖回；因著祂的慈愛、 憐恤，祂將贖價白賜給。

唱，哦，唱我的救贖主，祂用寶血買了我，在十架上免我罪過，還清罪債，我得活。 

 

(三) 我要誇耀我的救主，得勝 大能永傳述；靠此能力我也征 服罪惡、死亡和陰府。

唱，哦，唱我的救贖主，祂用寶血買了我，在十架上免我罪過，還清罪債，我得活。 

 

(四) 我要歌頌我的救主，屬天 之愛衪已賜；衪已使我從死複 甦；同神兒子作後嗣。

唱，哦，唱我的救贖主，祂用寶血買了我，在十架上免我罪過，還清罪債，我得活。 

 

 

(1) I will sing of my Redeemer, and His wondrous love to me; on the cruel cross He suffered, from the curse to set me 

free. Sing, oh, sing of my Redeemer, with His blood He purchased me, on the cross He sealed my pardon, paid the debt, 

and made me free. 

 

(2) I will tell the wondrous story, how my lost estate to save, in His boundless love and mercy, He the ransom freely gave. 

sing, oh, sing of my Redeemer, with His blood He purchased me, on the cross He sealed my pardon, paid the debt, and 

made me free. 

 

(3) I will praise my dear Redeemer, His triumphant pow'r I'll tell, how the victory He giveth over sin, and death, and 
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hell. Sing, oh, sing of my Redeemer, with His blood He purchased me, on the cross He sealed my pardon, paid the debt, 

and made me free. 

 

(4) I will sing of my Redeemer, and His heav'nly love to me; He from death to life hath brought me, Son of God with 

Him to be. Sing, oh, sing of my Redeemer, with His blood He purchased me, on the cross He sealed my pardon, paid the 

debt, and made me free. 
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